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Du nya sköna eventvärld
Money, money, money… Det är Premier Leagues 
fotbollsvärld. Sky Sports och BT Sports fick hosta 
upp 60 miljarder för sändningsrättigheterna för tre 
säsonger med början nästa år. Det var ett skutt upp 
med 70 procent. Varje matchevent kostar 120 000 
miljoner att sända. 

Några europeiska storklubbar har redan uttryckt 
oro över att alla världsstjärnor kommer att 
koncentreras till Premier League. Den engelska 
tidningens The Guardians fotbollsexperter tror att 
medellönen där kommer att hamna på omkring 
255 000 € i månaden. Multiplicera med tio och vi 
får en nätt summa svenska kronor.  

Nästan allt handlar om pengar i fotboll och 
andra arenaidrotter. Men tyvärr också om rasism 
på oväntade ställen. Den italienska fotbollen har 
problem med sitt varumärke. Nye ordföranden 
italienska fotbollsförbundet, Federcalcio, Carlo 
Tavecchio är förhindrad att delta i Uefas arbete. 
Han är avstängd ännu en tid på grund av en 
grovt rasistisk kommentar där han lätt hånfullt 
förolämpade spelare i Serie A av afrikanskt 
ursprung. Han förbättrade inte sin sak genom 
att hävda att han efter sitt ”lilla” klavertramp 
behandlats sämre än John F Kennedys mördare 
Lee Harvey Oswald. Denne sköts som bekant 
några dagar efter mordet.

Romklubbens Lazios ägare Claudio Lotito har 
ökat på hetsen genom att nyligen i ett telefon-
samtal med Serie B:s president döma ut två av 
topplagen i serie B. I klartext säger Lotito att om 
de två lagen går upp i Serie A så kommer inte 
någon av klubbarna i Serie A ha en spänn kvar 
om två eller tre år. Inga TV-bolag är intresserade 
av att få upp okända klubbar i den högsta serien. 
Telefonsamtalet var avlyssnat. I Italien verkar det 
vara en av nationalsporterna. Hursomhelst mer 
skit träffade fläkten.

Det är svårt att bli upprörd över Lotitos uttalande. 
Han säger nog vad många tänker. Men han har 
mycket att lära sig av SHL som skapat kriterier 
som i praktiken omöjliggör för somliga klubbar 
i Allsvenskan att få licens. Oavsett sportsligt 
resultat. Där kan vi tala en diskret maktutövning. 
Där pressen kommer att hamna på kommunerna.

Från och med nästa säsong fordras minst 4 
miljoner i eget kapital. Man måste kunna ta in 
5 000 åskådare varav 3 500 sittande. Dessutom 
utökas ligan på två lag. I slutänden hägrar ett 
stängt SHL.  

Vi är på väg dit. SHL och Allsvenskan i fotboll 
är snart helt kommersiella produkter i en modern 
eventindustri. Nog nödvändigt om man ska följa 
med i den internationella konkurrensen och om vi 
ska ha möjlighet att se fotboll och ishockeyn på 
den yppersta nivån. 

Det är dags att utfärda ideologisk stormvarning 
för den omvandlingen. För svensk idrottsrörelse 
måste förhålla sig till den utvecklingen. 
Och det offentligas ekonomiska stöd till 
sporteventprodukter är inte självklart. De 
konkurrerar ju med andra event. 

Dixie Ericson         
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Stig Blomqvist
Stig Blomqvist – still going strong
Stig Blomqvist är 
lika snabb att växla 
ner alla lovord om 
sin person som han 
är i rallybilen på en 
fartsträcka. 

– Man fick lära 
sig att det är bäst 
så, konstaterar han. 

Men han är 
en ikon inom 
m o t o r s p o r t e n . 
Rallyvärldsmästare och sjufaldig segrare i 
Svenska Rallyt. Och som har åkt fort också i 
rallycross, formelracing, banracing med lastbilar 
och numera historiska rallyn. I dag återbördad till 
Stora Mellösa.  

Fem årtionden i pole position tyder på 
mästarklass. Och passion för motorsporten. Han 
gillar farten och tävlingsmomentet.  

Hans coola medieframtoning funkar bra också 
nu i den nya medievärlden, där man får vakta på 
sin tunga. 

– Dom letar inte prestation, dom letar jävelskap. 
Han låter nöjd med den passningen. 

Förra året körde Stig Blomqvist sin VM-
vinnande Audi quattro i den historiska klassen 
i Svenska Rallyt – numera Rally Sweden. Till 
hösten bär det av tillsammans med Team Tidö till 
Kenya för Safarirallyt. 

 Men åren har Stig blivit lite försiktigare. 
– Man vill inte gärna åka av vägen. Samtidigt 

vill man göra de grejer man varit bra på. 
Just nu blommar en retrotrend à la 60-tal i 

rallyvärlden.  
– Det är skoj med klassiska bilar och det är 

många som har gjort comeback.  
I en engelsk tv-produktion från tidigt åttiotal 

sammanförs och jämförs Stig Blomqvist med 
Björn Borg under rubriken The Superswedes. 
Det framgår att det krävs styrka, uthållighet och 
koncentration i båda sporterna.  

Det snabba fotarbetet är lika viktigt för 
båda. Stig har utvecklat sin vänsterfot till ett 
precisionsinstrument som är ett med bromspedalen. 
Den tekniken gäller fortfarande.  Men bilarna har 
förbättrats över tid.  

– Framför allt fjädring, hjulupphängning och 
transmission. 

I hans tidiga karriär var förberedelserna inte lika 
omfattande som nu.  Bilkontroll och noggrannhet 
har dock alltid varit nyckelord. 

– Hur stor bilen är. Hur den fungerar. Det är 
mycket tester av däck och fjädring dagarna innan. 
Alla frågetecken måste rätas ut. Men man måste 
kunna improvisera.

Målsättningen är totalkoll och varje panikunge 
avslöjar att man inte gjort hemläxan ordentligt, 
konstaterar han. 

Stig berättar med värme om rallysvängen som 
ett kompisgäng. Konkurrenter – men med bra 
inbördes relationer.  

Han är nestor i och ambassadör för en lokal men 
världskänd motorsportskultur, med Örebro som 
centralort. Han nämner Ronnie Peterson, Fredrik 
Ekblom, Richard Göransson och Thed Björk. 

Och nu Marcus Ericsson i F1, som just avslutat 
sina tester i Barcelona och i år åker för ett nytt 
stall. 

– Jag hoppas att den nya bilen går bättre än 
den förra året. Det betyder mycket för Marcus 
motivation. 

Dixie Ericson
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Första vinsten i Svenska Rallyt 1971

Safarirallyt 1984
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Ulf Geijhammar

Örebro Hockey – ett mästerligt bygge
– Vi är stolta och glada, säger Ulf Geijhammar 
Örebro Hockeys ordförande.

– Det är första gången på 750 år som staden har 
ett slutspelslag hockey, tillägger han med ett garv. 
En kommentar han snappat upp. 

Örebro Hockey är i slutspelet. En bragd av 
klubben. Engagemanget är som ett virus, visuellt 
märkbart i alla Örebro Hockey-tröjor som blom-
mar i staden. Och hockeysnacket varken silas –  
eller sinar.   

Ulf Geijhammar visar att bakom framgångarna 
finns som alltid gott ledarskap, multikompetenser, 
engagemang, hårt arbete och en liten gnutta flax 
med nyförvärven. Poängkungen Derek Ryan bär 
syn för sägen.   

– Vi har inte bara ett bra hockeylag utan har 
också byggt en bra organisation. 

Örebro Hockey har fyllt ut SHL-kostymen 
både på rinken och organisatoriskt med Pontus 
Gustafsson i spetsen. Klart SHL-klass! 

– Vi har fyra hörnstenar i Örebro Hockey. En 
kontrollerad ekonomi. Och vi vill växa till ett 
regionalt lag. Vi har ett bra samarbete med hela 
regionen från Guldsmedshyttan och Kumla. 

Den tredje hörnstenen är att bygga upp 
juniorverksamheten. Det har redan burit frukt 
i form av slutspelsplatser i flera åldersklasser. 

Klubben har dessutom landslagsspelare från 
pojklagsnivå upp till seniorer. 

Örebro Hockey har tolv utvecklingsplatser 
för ishockeyintresserade ungdomar inbäddade i 
Örebros skolutbud. Dit sökte senast 450 ungdomar 
från Piteå till Malmö.

Den fjärde grundstenen är en bra arena.
– Den ska bjuda på en fest för stan. Man går ner 

på arenan och tittar på hockey – också. Vi får fler 
och fler kvinnor. En ny publik där vi byggt upp en 
stolthet för Örebro.

Behrn Arena är i princip utsåld varje 
hemmamatch. Hela tiden startas nya projekt både 
vad gäller lokaler och innehållet i upplevelsen.  

– Vi försöker skapa andra menyer när det gäller 
dryck och mat, utveckla konceptet och få till en 
bra kaffebar. Utveckla eller avveckla är det som 
gäller! Vi håller på med underhållning. Vad är det 
folk vill ha är den fråga vi ständigt ställer oss.  

Örebro Hockey vill komplettera stadens uteliv. 
Man ska kunna gå till arenan med sin respektive 
och sitta och prata över ett glas vin – och sen se 
hockey. 

I år har klubben introducerat ytterligare en 
hörnsten, nämligen samhällsengagemang. Örebro 
Hockey är ingen konventionell mansklubb med 
matiga hamburgare och feta tacklingar i blick – 
och bärs i rapen. 

– I år har vi spelat välgörenhetsmatcher och samlat 
in pengar till Kvinnohuset, Friendsverksamheten 
och en pridematch. Både bra pr-mässigt – och 
modigt!

Örebro Hockey har en ambitionsnivå som nog 
är unik. 

– Ett problem på halvlång sikt är de 
alltför få isytorna i Örebro. Det ger för 
dåliga träningsförhållanden. Vi vill ju ha ett 
damhockeylag, få fart på ungdomarna och bredda 
intresset för hockeyn. Hockeylekis har uppåt 120 
stycken ungar. Varav 20 procent flickor. Örebro 
Hockey är under uppbyggnad.
Örebro – isytor måste vi fixa! 

Dixie Ericson
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En skönare  
tillvaro med  
en torr krypgrund

FAKTUM ÄR ATT VAR TREDJE VILLA med krypgrund har problem 
med fukt, mögel, svampar och bakterier.  Just nu erbjuder vi 
besiktning till kampanjpris – endast 500 kr inkl. moms (ord. 
pris 2000 kr) – om du bokar innan 31 oktober 2007.

Passa på att boka din besiktning
till kampanjpris på www.anticimex.se
eller ring oss på 019-25 10 60

Boka
besiktning

till kampanj-
pris!* www.olif.se



8



9

Matilda Wikander - Örebro Volley
Vinnande drive och bollkänsla
Volleybollstjärnan Matilda Wikander formule- 

rar sig väl och hennes entu-
siasm för sin sport är smitt-
sam. Och expertkunskaperna 
går inte att ta miste på. Hon 
har föga oväntat debuterat som 
expertkommentator både i ra-
dio och på webb-tv. 

– Det är jätteroligt att sprida 
glädjen och charmen som finns i spelet. Och få 
dom som tittar att förstå det. Volleybollen är det 
ultimata lagspelet.

Man har ingen fysiskt kontakt med motståndarna. 
Men man kan göra vad man vill på sin sida. Det 
tycker jag är storheten i spelet.  

Men det gör volleybollen superpsykologisk, 
som hon uttrycker det. 

– Man måste hantera all frustration och ilska 
inom laget när det går dåligt. Man kan inte som 
i andra lagsporter gå in och ”trycka till” en 
motståndare. 

Det har varit utvecklande för mig, säger hon 
med ett skratt.

Hon har lirat pingis, fotboll och innebandy och 
antyder att ”mangla” motståndare inte varit helt 
främmande för henne. 

Matilda Wikanders karriär började 
hemmavid i Tierps VBK. Sedan bar det av till 
Volleybollsgymnasiet i Falköping. Örebro Volley 
blev nästa klubbadress. Där spelade hon i fem 
säsonger och tog tre SM-guld. Det sista, 2008, 
avslutade en gyllene period i klubbens historia 
med början1995. Hela tio SM-guld erövrades.

Därefter blev hon proffs i grekcypriotiska AEL 
Limassol och tyska Alemannia Aachen. Efter 
tre år lämnade hon proffslivet och avslutade sin 
karriär med en säsong i Lindesberg Volley. På 
meritlistan finns också 44 landskamper.

Hon har svårt att säga vad som smäller högst.
– Det är hela karriären sammantaget. Det är klart 

att det är stort att få representera Sverige och att 
få möjlighet att spela utomlands och leva på sin 
sport. Det var en dröm från gymnasiet. 

– Jag hade kunnat fortsätta. Men jag kände inte att 
jag bidrog till samhället. Det låter nästan lite löjligt.

2011 blev Matilda huvudtränare i Örebro 
Volley. Hon är väl kvalificerad i kraft av sin långa 
elitkarriär och utbildning från Tränarprogrammet 
vid Örebro universitet.

– En jättebra utbildning. Man fick lära sig 
ledarskap, idrottspsykologi, träningslära, fysiologi 
och entreprenörskap. Alla dom bitar man behöver 
som tränare. Men för mig var det akademiska 
högst. Att få reflektera över och analysera sitt 
agerande. Och att lära sig värdera information.

För att nå volleybollseliten måste man ha en 
enorm drive och prioritera träningarna. 

–  Den stora grunden är densamma som i andra 
bollsporter - bollkänsla. Det är en träningssak. Jag 
har lekt med bollar sen jag var jätteliten. Längd 
ger en konkurrensfördel. Och spänst, explosivitet 
och snabbhet är kvaliteter som den ideala spelaren 
besitter. 

– Längden har jag, men jag är varken spänstig 
eller snabb utan har levt på min bollkänsla och 
drive. Man behöver inte ha allt. 
Det har inte gått jättebra för Örebro Volley.  Laget 
har fått kvala sig kvar. Just nu på sjätte plats i 

Elitserien efter lokalkonkurrenterna Lindesberg 
och Katrineholm. En ansträngd ekonomi har gjort 
det svårt att locka stjärnspelare som under guld-
åren. 

– Vi har satsat på laganda och spelglädje i stället. 
Matilda Wikander är inte längre huvudtränare 
utan har tagit ett steg tillbaka och hjälper till som 
fystränare. Orsaken stavas Ebba, sex månader.  

Dixie Ericson
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Örebro Läns 
Idrottshistoriska Sällskap 30 år

Örebro Läns Idrottshistoriska Sällskap, ett av 
landets största och mest framgångsrika, firar 30 
års jubileum år 2015. Sällskapet bildades med 
syftet att levandegöra idrotten i vårt läns historia.

Bildandet
På initiativ av Stig Bergström, Thomas Eklund  
och Lennart Nilsson samlades 13 mars 1985 vid 
Idrottens Hus, Henry Allard, Johnny Anders-
son, Stig Bergström, Anders Carlsson, Thomas 
Eklund, Gunnar Gunnarsson, Nils Hedman, Ola 
Hellstrandh, Gösta Klingberg, Karin Lindén, Carl-
Eric Lindblad, Nils Melander, Lennart Nilsson, 
Einar Olsson, Gustaf Rosén, Axel Roos, Stefan 
Zacsko, Ville Zetterlind, Olle Åkerberg, Gunnar 
Åslund och Karin Åslund, varvid det Idrottshis-
toriska Sällskapet bildades. Med valet av Henry 
Allard, en av svensk idrotts största ledargestalter, 
som ordförande fick Sällskapet redan vid bildan-
det en mycket hög dignitet.

Tidigt formades, välbesökta, idrottshistoriska 
mötesplatser. Höst- och vårmöten med ett delta-
gande av förgrundspersoner ur svenskt idrottsliv. 
Caféträffar med medverkan av länets främsta 
idrottsrepresentanter. Höstresor till landets idrott-
sarenor. Utställningar med mångskiftande teman. 
Mötesplatser vilka utöver upplevelser frambrin-
gat en god gemenskap och en för våra medlemmar 
viktig bibehållen/ökad social samvaro.

Organisatoriskt har verksamheten under de 
trettio åren främst genomförts med stöd av tre 
utskott;
 •  Aktivitetsutskottet
 •  Museiutskottet
 •  Redaktionsutskottet

Museum/Utställningar
Ett Idrottshistoriskt Museum bedömdes vara ba-
sen för ett framgångsrikt Sällskap. Sällskapets 
museiverksamhet startades därför upp redan 
1985, med insamling av föremål. Genom stöd 
från Örebro läns landsting fick ÖLIS egna lokaler 
vid Västra Mark. De kunde tas i bruk 1987 och 
den första utställningen invigdes 1988. En andra 
basutställning invigdes 1996 och levde fram till 
2003 då byggnaden revs.

Den tredje basutställningen kunde invigas 2004 
i Örebro Läns Museums förnämliga lokaler. Innan 
Sällskapet tvingades lämna lokalerna år 2014 
hann även en fjärde basutställning invigas år 2010.  
Idag arbetas det med en femte basutställning i de 
nya lokalerna i Föreningarnas Hus.

Utöver basutställningarna har större 
temautställningar genomförts som; Idrott förr, 
Berättelsen om Orvar Bergmark, Stig Blomqvist, 
ÖSK 100 år, OS i länet och Örebroishockeyn 
samt mindre temautställningar som Skidor, 
Kumlaidrotten, IFK Örebro 100 år, AGF, Nora-
Anna, Tecknar-Anders, ÖLFF 75 år och OS 1948/
VM 1958. 

Publikationer
Vid vårmötet/årsmötet 1987 kom första numret 
av Sällskaptes tidskrift ut. Redaktör var 
välrenommerade redaktören och sportjournalisten 
Gunnar Åslund.

Namnet på skriften blev ”Sällskap med Idrott”. 
Från nummer 33 av skriften, år 2003, ändrades 
namnet till ”Idrottsarvet”. 

Ett flertal publikationer har getts ut främst med 
Gunnar Åslund vid pennan. Sällskapet har också 
ett omfattande bibliotek vilket under senare år 
skötts av ett särskilt biblioteksutskott.

Pionjärerna, Lennart, Stig, Gunnar, Gösta, Henry, Nils och 
Gunnar.
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Vår- och Höstmötet
Från bildandet har årligen ett vår- och höstmöte 
genomförts.

Vårmötet är tillika årsmöte. Utöver en föreläs-
ning har programmet bestått av frågesport/tip-
spromenad och lotterier samt förtäring av kaffe/
the och smörgås under 
en trivsam samvaro. 
Föreläsare har, impon-
erande, varit vårt lands 
främsta idrottsutövare, 
idrottsledare och sport-
journalister. Möteslokal 
har varit Västra Marks 
samlingssal och därefter 
Alnängsskolans/Engelbrektsskolans aula.

Här kan nämnas idrottsnamnen, Ingo, Assar, 
Mora-Nisse, Magdalena, Gunder, Bernt, Honken, 
Orvar, Ralf, Agneta, Ricky, Ragnar, Gärderud, 
Stefan, Pia, Fåglum, Ulrika, Pelle Swing, Stickan 
och Gunnar Nordahl. Några av sportjournalister-
na är Bosse Hansson, Bengt Grive, Lars-Gunnar 
Björklund, Åke Strömmer, Tommy Engstrand, 
Plex och Arne Hegerfors.

Höstresan
Från år 1995 har årligen en höstresa genom-
förts. Med buss har medlemmarna bland flera 
besökt, Axevalla, Stadion, Holmenkollen, Lug-
net, Friends, Globen, Kamratgården, Vasalopps-
museet, Borås arena, Idrottsparken, Lindesbergs 
arena, Rocklunda, Munktellarenan, Sannahed och 
Färjestads arena.

Caféträffarna
Caféträffarna startades upp våren 1990. Tre 
caféträffar genomförs per vår och höst där 
medverkande från länet bjuds in. Tidpunkten 
för caféträffarna har varit kl. 15.00 där innan 
mötet kaffe/te med bröd serverats under trivsam 
samvaro. 

Vid caféträffarna har nära 200 olika föreläsare 
från vårt läns idrott medverkat.

Framgångsrika 30 år
Sällskapet är idag ett Sveriges största och mest 
framgångsrika Idrottshistoriska Sällskap. Bäst 

lever dessa framgångsrika och unika idrottsh-
istoriska idrottsgärningar vidare genom att 

Sällskapet, genom dess medlemmar, fortsatt un-
der trivsamma former på samma utmärkta sätt 
beskriver och bevarar dagens och kommande gen-
erationers idrottshistoria.

Thomas Eklund

Minnenas afton med hjältarna från VM 1958.

Välbesökta vår- och höstmöten.

Ingo, vår mest celebra 
idrottsgäst.
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Höstens caféträffar
Magnus Nilsson
Onsdag den 3 september kl. 14.00
Gustavsvik/Södra Vattentornet

Nästan 70 medlemmar 
var samlade på restaurang 
Södra Vattentornet för 
att lyssna till Gustavsvik 
Resorts VD Magnus 
Nilsson som berättade 
om sig själv och om de 
planer vilka finns för 
Gustavsviksanläggningen 

fram till 2020.
Magnus, med ursprung från Linköping och 

Östergötland, har nått sitt uppdrag via Club33, 
Vingresor, Åre skidanläggningar och Kolmårdens 
anläggningar.

Gustavsvik Resort AB, ägs till 55 % av en 
Örebrogrupp av näringsidkare och 45 % av Örebro 
kommun. Fram till 2020 avser man att investera 
100 miljoner kronor för att åter bli landets främsta 
anläggning. Målet är en miljon besökare/årligen 
2020 något som innebär en 50% ökning gentemot 
idag. Fler besökare förväntas från Baltikum, 
Ryssland och Norge. 

Benny Lennartsson
Onsdag den 8 oktober kl. 14.00 
Föreningarnas Hus, Slottsgatan 13.

Benny, född i Kvarntorp, 
är en av Örebros främsta 
idrottsprofiler genom 
tiderna. Benny var lovande 
i alla de fyra bollsporterna 
bandy fotboll, handboll, 
och ishockey. I bandy blev 
det SM-vinster och spel i 

landslaget och i fotboll spel såväl i allsvenskan 
som internationellt. Under tränarkarriären har 
Benny lett elva klubbar i fyra länder och deltagit 
som ledare vid fyra VM-turneringar.

Bennys framträdande präglades av hans energi 
och goda humör. Mängder av skratt avlöste de 

otaliga anekdoter vi får del av från Bennys digra 
erfarenheter och upplevelser inom idrottens 
domäner. Vi fick höra hur Rune Åhrling försökte 
få Benny att satsa på handboll och hur han skulle 
blivit Sveriges första bandyvärldsmästare genom 
Bempas mål mot Ryssland. Orvar Bergmark 
hyllades som tränare och något av en förebild. 

Hasse Borgs övergång till Eintracht 
Braunschweig skedde med hjälp av Bennys 
språkkunskaper, sju språk. Samt avslutningsvis 
att Tomas Brolins berömda frispark i USA VM 
låg Benny bakom. Varmaste applåder avslutade 
Benny Lennartssons föreläsning.

Richard Kennett & Luciatablå
Onsdag den 10 december
Frälsningsarmens lokaler

Richard berättade om sin uppväxt i Shoreham-by-
Sea och hur han kom till Sverige och Odensbacken 
1987. O Helga Natt, som hade premiär 2001, kom 
till genom att Sydkrafts dåvarande marknadschef 
tände på Richards idéer. Första årets affischnamn 
var Sofia Källgren och Ulf Samuelsson. Det blev 
succé! Resten är historia. Modern Örebrohistoria. 
Årets evenemang med Carola och Peter Jöback 
lockade rekordpublik, 30 000 åskådare. 

Efter Richards intressanta anförande framträdde 
elever från Karl Johansskolan med sånger i en 
vacker och uppskattad Luciatablå, under ledning 
av Stefan Berglund.

Text Sven-Arne Ahlberg och Rolf Lundin
Foto Anders Stenberg
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Ordföranden har ordet
Vi står inför ett årsmöte där 
vi kan se tillbaka på 2014 
års verksamhet, ett år som 
varit något speciellt då vi 
efter 10 år tvingades lämna 
Länsmuseet.

Året rivstartade med 
utställningen "Ishockeyn 
i Örebro" som invigdes 
med pompa och ståt av 

kommunalrådet Lena Baastad. Många kända 
profiler fanns med bland gästerna. Utställningen 
blev myc ket lyckad och lockade många besökare.

Länsmuseet är rätt plats för ett idrottsmuseum, 
speglande den kultur som idrotten, länets 
största folkrörelse, skapar. Många möten 
och förhandlingar med museiledningen och 
landstingsledningen ägde rum. Vi presenterade 
genomtänkta kompromissförslag, men alla 

förkastades. Museets beslut föranledde en livlig 
diskussion i media. 

Vart skulle vi nu flytta efter att tvingats lämna 
Länsmuseet vid årsskiftet? Flera alternativ fanns, 
där vi fann att Föreningarnas Hus och de lokaler vi 
där erbjöds passade oss bäst. Nu kunde bibliotek, 
inventarier och material flyttas över till de nya 
lokalerna. 

Vi har kommit en bra bit på väg och har redan 
färdigställt kansli, bibliotek och sammanträdesrum. 

De nya lokalerna med nya möjligheter 
resulterade i att vi kallade till en inspirationsträff 
med styrelsen och utskottsledamöter för att få 
fram nya friska idéer, varav några finns med i vår 
verksamhetsplan inför 2015.

Slutligen ett stort tack till alla som hjälp till med 
flytten och planering av lokalen under Reignar 
Johanssons fasta hand.

Bo Astvald

 

Telefon 019 277 24 00
e-post: info@lansgarden.se

www.lansgarden.se  
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Lindberg, backen Erik Nilsson och halvbacken och 
lagkaptenen Birger ”Bian” Rosengren blev proffs 
för längre eller kort tid. En slussport var öppnad 
och strömmen stark! 

Som framgår av min artikel var de olympiska 
spelen i London 1948 mycket framgångsrika för 
Sverige. Ändå överträffas de klart i medaljerövring 
av Stockholm 1912 och Antwerpen 1920, men dessa 
får nu vänta på jubileumspåminnelser i vårt kära 
idrottssällskap.

Arne Upling

Ett stolt ögonblick för Sverige och svensk tyngdlyftning. Och 
för Örebro. Gösta Magnusson t. h. på prispallen tillsammans 
med USA-fenomenen Stanzyk i mitten och tvåan Sakata. En 
stadig trio, som tillsammans vräker åtskilliga kilon i luften.

korades i London till spelens främste idrottsman. 
Till detta kan väl läggas, att han dessutom var 
son till arkitekten för Stockholms stadion Torben 
Grut. 

I ridning tog Gustav Adolf Boltenstern brons, 
och i segling blev det silver i drake genom 
Folke Bohlin, Hugo Jonsson och Gösta Brodin. 
Brons seglades hem i sexa genom Tore Holm, 
Martin Hindorf, Robert Ameln, Gösta Salin och 
Torsten Lord. Fäktning gav lagbrons på värja och 
medaljörerna hette Frank Cervell, Cad Forsell, 
Bengt Ljungqvist, Sven Thofelt, Per Carlsson och 
Arne Tollbom. 

Största guldet
Med allt detta tror jag att de svenska medaljörerna 
namngivits, men det kanske största guldet återstår: 
Fotbollen! Om den sägs i en olympiabok, att 
London-OS gav Sverige dess dittills största triumf 
i ”det gröna fältets schack”. Pjäser på planen 
var följande: Torsten Lindberg, Knut Nordahl, 
Börje Leander (ej i � nalen), Erik Nilsson, Birger 
Rosengren, Bertil Nordahl, Sune Andersson, Kjell 
Rosén, Gunnar Gren, Gunnar Nordahl, Henry 
Carlsson, Nils Liedholm. 

Guldgossarna blev proffs
Med Sveriges seger i London tog det fart i övergång 
till proffsspel i Europa och därmed en helt 
osannolik våg av svenskar till yrkesfotbollen. Jag 
tror att Henry ”Garvis” Carlsson var allra först till 
Atletico Madrid, men de � esta säger nog Gunnar 

   mlohdeiL hco nerG va djlöf naliM llit lhadroN
”Grenoli”. Alla i guldlaget utom målvakten Torsten 

ALLA DAGAR  7-22!

DEN GODA MATEN
till vardag och fest
hittar du hos oss!
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Pelle Blohm
Mittfältaren som vill bli en ny Jolo
Allsvenska starten närmar sig. Journalisten 
och expertkommentatorn Pelle Blohm gillar 
allsvenskan högt 
och rent.   

Då möter vi 
honom i tv-rutan 
igen. Och i hans 
krönikor i Dagens 
Nyheter kan vi 
åter följa honom 
i möten med 
fo tbo l l s fo lke t . 
Under tankfulla 
h o - t e l l n ä t t e r . 
På väg i bil till 
och från arenorna. Med autopiloten på iakttar 
Pelle de öde och tomma städer som drar förbi. 
Ständigt reflekterande över tillvarons stora 
frågor och småttigheter. Fotbollen och livet. Ofta 
med blånande bluestongångar och stoutmörka 
basgångar i klangbotten. En bitterljuv melankoli 
han mött på Irland och som gjort ”den gröna ön” 
till hans andra hemland. Han skriver som bäst när 
han är lite ”nere”.

Allsvensken, Kina- och Norgeproffset Pelle 
Blohm platsar i de allsvenska skribenternas skara. 
Det är stort. Han är en långvägare som skribent. 
En första förutsättning är att han alltid reflekterat 
kring sitt liv och gillat att dagdrömma. Och att 
ut-trycka sig. Lägg därtill utförsgåvor och hårt 
arbete. 

Han betygsatte i pojkåren filmer och musik, 
noterade matchresultat och recenserade matcher 
och egna prestationer i dagboksform. En 
dokumentation som växte till sig i de senare 
tonåren då flickorna gjorde sin entré.

– Tanken på att börja skriva mer offentligt 
började med att ett norskt IT-bolag erbjöd de 
allsvenska lagen gratis hemsidor. Det var på Gais-
tiden.  Jag fick skriva på vår hemsida. Om musik 
och allt möjligt. Det var jättekul. 

I efterhand ser han ett behov att omdefiniera 
sig själv. Att visa för andra att han inte bara var 
fotboll. Han var ju i slutet av sin karriär. 

Pelle Blohms texter susade ut i cyberrymden. Han 
fick mycket respons från Gais-supportrar. Och det 
nappade ordentlig på nätet. I början av 2001 fick 
han ett erbjudande om att bli expertkommentator 
för Comhems allsvenska sändningar.

Han beslöt sig då att satsa på att bli fotbollsexpert 
och fotbollsjournalist. Och se hur långt det skulle 
nå.  

I hemstaden fick han vid återkomsten chansen 
att skriva krönikor i Örebro-Kuriren. Och icke 
att förglömma har han skrivit en bok om sin tid 
i Kina, ”Pionjär i Mittens Rike: 1,2 miljarder ki-
neser och ett svenskt fotbollsproffs”. 

Pelle Blohm har inga direkta förebilder, när det 
gäller skrivandet.

– Jag har generellt svårt med att se upp till folk.
Men han nämner Expressens Mats Olsson, 

Ulf Lundell och musiktidningen Schlager som 
inspirationskällor. 

Däremot formulerar han sin drömroll som 
skribent.   

– Det vore att vara 
en modern variant 
av Jolo. Jag läste 
honom och insåg 
att han är jävligt 
bra. Vilket språk 
han har. Han skriver 
s t ämn ings t ex t e r 
samtidigt som han 
väver in historien i 
dom. Exakt så vill 
jag skriva. 

DN-journalisten och författaren Jan Olof Olsson 
alias Jolo (död 1974), skrev om allt med en 
knivskarp detaljskärpa. Cool, kunnig och ironisk. 
Han älskade också fotboll. Han höll på AIK och 
Helsingborg. 

Kärleken till Irland har de två gemensamt. Och 
ingen av dem verkar hundraprocentig identifiera 
sig med idrotten. En nödvändig distans för att inte 
bli hejaklacksledare. 

 
Dixie Ericson
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SM-veckan - en succé
Fler mästare, fler idrotter och fler 
sändningstimmar än någonsin tidigare. 
SM-veckan i Örebro blev den största vinterveckan 
någonsin. Över 100 svenska mästare från 24 
idrotter korades. De tidigare rekordnoteringarna 
från Falun och Umeå på 16 deltagande idrotter 
slogs med marginal. 

SM-veckan arrangeras av Riksidrottsförbundet 
i samarbete med berörda idrotter och Örebro 
kommun med Sveriges Television som sändande 
bolag. SM-veckan genomförs årligen vinter och 
sommar. I år var det den sjätte vinterveckan.

TV-rekord
Det blev även rekordmånga sändningstimmar 
– över 70 stycken – i SVT 1 och SVT Play. 
Produktionen engagerar fler SVT-medarbetare än 
vid ett OS. Populära Vinterstudion fanns på plats 
lördag och söndag.

– Lördagens sändning, inom ramen för 
Vinterstudion,  blev den bästa någonsin från 
en vintervecka, konstaterade nöjt SVT:s 
projektansvarige Ulf Nilsson. 

Örebro
Tolv Örebroarenor, Backhallen, Bauhaus, 
Conventum, Idrottshuset, Mellringehallen, 
Strike, Tegelbruket, Travet, Trängens IP, 
Tybblelundshallen, Vågen och Örebro Skidstadion 
var tävlings-platser under SM-veckan. 

Arrangörer av respektive SM-tävling var främst 
lokala föreningar, BK Fight, DK Rockrullarna, 
KIF Eagles, Nora MK, Örebro Curlingsällskap, 
Örebro Kraftsportklubb, Örebro Läns Handikapp-
idrottsförbund, Örebro Radiobilklubb, Örebro 
Skidallians och Örebro Squashklubb.

– Våra lokala arrangörsföreningar med alla de 
ideellt arbetande funktionärerna har gjort en brag-
dinsats och är de som främst gjort SM-veckan till 
en sådan stor succé, påpekar SM-veckans projekt- 
ledare Mikael Pers. 

SM-byn
För att involvera besökarna vid Hindersmässan 
hade en SM-By skapats på Våghustorget. Utöver 
utställare och pröva på aktiviteter kunde besökarna 

följa SM-tävlingarna på en storbildsskärm. 
Torsdagen blev särskilt festlig då skidornas 
prisutdelning var förlagd till SM-byn. Våra 
världsstjärnor fick ta emot den samlade publikens 
jubel.

Örebros skolor på plats
I samband med skid-SM bjöds Örebros grund-
skolor in till friluftsdagar på skidstadion i Ånna-
boda. 24 skolor nappade och 4 000 barn och 500 
lärare deltog. 
Förutom att spana in stjärnorna från skidlands-

laget stod bland annat pulkaåkning och trekamp 
på schemat. Melinda, 10 år, från Brukskolan var 
en av dem som fick chansen att tillbringa dagen 
ute vid SM-spåren i Ånnaboda. Även om dans 
alltjämt är favoritsporten hittade hon också en fa-
vorit i spåren - Charlotte Kalla!

Sommarveckan 2018
– Efter succén med vinterveckan känns 

det naturligt att en sommarvecka blir nästa 
gemensamma mål för idrotten och kommunen. 
Tankar finns på en ansökan redan inför år 2018, 
informerar förhoppningsfullt distriktidrottschef 
Charlotta Stenhem.

Härnäst är det dags för SM-veckan sommar i 
Sundsvall. SM-veckan vinter går nästa år av 
stapeln i Piteå. 
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Torgny Mogren
Torgny Mogren – en sympatisk vinnarskalle
SM-veckan i Örebro blev en succé. Inte minst 
skid-SM på Örebro Skidstadion i Ånnaboda. 
Charlotte Kalla imponerade. Själv fick jag tillfälle 
att inför publik samtala med Torgny Mogren i 
universitetets aula. Som en avslutning på hans 
föreläsning ”Hemligheten bakom framgångarna”. 
Han visade att den stavas metodiskt arbete, viljan 
och förmågan att träna på gränsen till överträning, 
en uppslukande kärlek till sin sport – och en aning 
mystik. 

Träningsdosen är mördande på elitnivå. Man 
måste ”bryta ner sig” lite grann för att ”få ett 
överskott” som Moberg uttryckte det. Att hela 
tiden ligga nära överträningens knivsegg. Det 
kräver en självkännedom på djupet. Och att lära 
sig lyssna lyhört på kropp och psyke – men också 
att identifiera ”latmasken”. 

Drömmen om att bli världsmästare föddes hos 
honom redan under pojkåren. Han vet inte riktigt 
varför.

Det var imponerande att höra honom utveckla 
hur han i den idrottsliga vardagen systematiskt 
byggde upp sin motivation med mål på mellannivå 
och lägsta nivå som stegvis skulle ge honom 
slagläge för att överhuvudtaget kunna realisera 
den ultimata målbilden: Att stå på prispallen som 
världsmästare. 

Under uppväxten i Hällefors testade Mogren 
en massa olika idrotter. Så småningom blev det 
skidåkning för hela slanten. Där visade han snabbt 
framfötterna och började tidigt tävla på nationell 
nivå. Där dök en viss Gunde Svan upp som över 
tid förvandlades till ”ett mentalt rött skynke”. 
Hans stående målsättning blev att slå Gunde Svan. 
En duell som verkar ha drivit båda framåt. 

Men Torgny Mogren gav också nya insikter. 
Om lagets helt avgörande betydelse.  Han lyfte 
fram och citerade sin förbundskapten Lars-
Göran Pettersson: ”Lagets betydelse kan inte 
överskattas”. Under hans ledning bärgades inte 
mindre än 30 OS- och VM-medaljer. Mogren, 
Wassberg och Svan må vara individualister med 
målet att spöa alla andra, att komma först, att 
segra. Men att den drivkraften inte utesluter en 

lagkänsla. Att kunna stötta varandra. Och utan rätt 
vallade skidor står sig även åkare i världseliten 
slätt. 

Ett exempel på den svenska lagandan finns 
dokumenterat på Youtube. Året är 1988 och 
platsen OS i Calgary. Mogren leder på sista 
sträckan. Plötsligt dyker Gunde Svan upp vid 
sidan av spåret och vrålar: ”Kom igen nu, upp 
i sista backen. Du får vila sen”. Moberg fixade 
segern – och skidpubliken en story med kultstatus.

De två skidässen har förändrat bilden av svensk 
skidåkning – och inte minst min generations 
bild av svenska skidåkare: Kroppsarbetande, 
tysta och vresiga män från skogarnas djup som 
tränade på den korta fritid som stod till buds. En 
Sixten Jernberg. En Arthur Häggblad, Även de 
omsusade av sportskrönor. Som Häggblads svar 
på lands-hövdingen Bernhard Erikssons fråga om 
hur loppet varit: ”Åk själv gubbjävel!”  Det lär ha 
hänt på ett SM i Falun under 30-talet. 

Men den responsen lär inte Torgny Mogren 
möta när han i skrivande stund tar plats som 
expertkommentator vid årets VM i Falun. Han har 
åkt allt själv och har en insiders hela kunskapsbank 
att luta sig mot. Därtill är han påläst och klar och 
redig. En vinnarskalle förvisso men en chosefri 
sådan – med distans till skidsporten och perspektiv 
på livet.  

 
Dixie Ericson
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Idrottsmuseet
Idrottsmuseet och Örebro Läns Idrottshisto-
riska Sällskap finns sedan årsskiftet i de nya 
lokalerna inom Föreningarnas Hus. Utöver 
plats för utställningar finns enligt tidigare en 
kanslilokal samt ett bibliotek kombinerat med 
sammanträdesrum. 

– Vi har nu öppna och ljusa lokaler vilket ger oss 
möjlighet att skapa nya intressanta utställningar. 
Någon helt färdig utställning är ännu inte klar då 
all vår kraft gått åt till flytten och uppbyggnaden av 
de nya lokalerna, konstaterar Reignar Johansson, 
ansvarig för museiutskottet.

Inspirationsträff
Flytten till Föreningarnas Hus har gett nya 
möjligheter och utmaningar. Med syfte att finna 
former för den framtida verksamheten inom 
Sällskapet samlades ett tjugotal engagerade 
ledamöter i styrelsen och utskott till en 
”Inspirationsträff” måndag 12 januari. Träffen 
ledes av experten Eva Swedberg.
Gemensamt togs fram förslag till aktiviteter inom 
följande utvecklingsområden, våra målgrupper, 
digitalisering/web, utställningar och nya/
nuvarande medlemmar. En arbetsgrupp bildades 
direkt med syfte att skapa en ”Hall of Fame”.

Föreningarnas Hus
Ett 40-tal föreningar och organisationer finns 
idag samlade i Föreningarnas Hus på Slottsgatan 
i Örebro. Lokalerna invigdes så sent som den 5 
februari i år. 
Visionen är att skapa en mötesplats där alla 
föreningar, med olika, bakgrund, kan mötas och 
gemensamt utvecklas.

Några av föreningarna utöver Sällskapet är 
Afrikas Horn, Coompanion, Föreningen Örebro 
TV, IF Start, Naturskyddsföreningen, SKPF, PRO 
City, Reumati-kerföreningen, Studiefrämjandet 
och Örebro Schacksällskap.
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Höstmötet - ”Loket” Olsson

I lugn takt gled Leif "Loket" Olsson in i aulan på 
Engelbrektsskolan. ”Loket” var gästföreläsaren 
vid ÖLIS höstmöte onsdag 12 november.

Med minimal mimik ställde ”Loket” sig mitt på 
scenen och med glimten i ögat kunde han direkt få 
upp stämningen på de 250 ÖLIS-medlemmar som 
var närvarade. 

Han berättade att han i unga år började få 
problem med synen och måste använda glasögon. 
"Detta att jag såg dåligt gjorde att jag började 
som domare", ett exempel på sin självdistans som 
väckte ett gott skratt från de samlade i Aulan. 

”Loket” hamnade redan i 22 års ålder på 
internationell domarnivå vilket gjorde att han 
fick vara med som sådan i såväl VM som OS-
turneringar. Imponerande var ”Lokets” kunskaper 
om idrotts-personligheter från Örebrotrakten. Här 
gavs anekdoter om namn som Gösta Lind, Olle 
Åhlund, Lars-Erik Wolfbrandt, Rune Åhrling och 
Roland Mattsson m.fl. 

Därefter övergick ”Loket” till att berätta om 
BingoLotto, hur man startade upp på lokal nivå i 
och runt Göteborg för att bli hela Sveriges spel med 
brickor i nästan varje hem. Vilken framgångssaga 
för TV-programmet och lottförsäljningen. Där 
fanns många dråpliga och trevliga telefonsamtal 
och andra kontakter att minnas under den tiden, 
menade Leif "Loket" Olsson.

Innan avslut hjälpte ”Loket” till att auktionera ut 
en Bongotrumma som givits till ÖLIS i gåva. Den 
inropades med 800:- till ÖLIS-kassan. 

Leif "Loket" Olsson avtackades med en enormt 
värmande och lång applåd, av sällan skådat slag, 
samt en blombukett och en i trä snidad ljusstake.

Text Sven-Arne Ahlberg
Foto Anders Stenberg 
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Legendariske NA-foto-
grafen Bernt Larsson 
bjuder denna gång på 
bilder från SM i skidor 
1985 och Örebro IK:s 
marknadssatsning 1980.

Bernts bilder

Torgny Mogren
Torgny Mogren i fin form segrade på 15, 30 och 
50 km i skid-SM i Ånnaboda 1986. Hans klubb 
Åsarna IF tog hem lagsegern på alla distanser. 

Den 22:årige Hälleforssonen var i början av den 
karriär som skulle ge ett OS-guld och två VM-
guld i stafett samt två minnesvärda VM-guld på 
50 km. 

Torgny har ett fantastiskt facit på femmilen vid 
VM, brons 1987 i Oberstdorf, silver i Lahtis 1989 
samt guld i Val di Fiemme 1991 och Falun 1993. 

För vinsten vid VM i Falun 1993 belönades 
Torgny med Svenska Dagbladets bragdmedalj.

ÖIK storsatsar
Året är 1980 och ÖIK storsatsar på marknadsföring. 
Klubben hade haft två ettårssejourer i elitserien, 
idag SHL, 1976/77 och 1978/79. Miljonkedjan 
med Hardy, Krobbe och Martin hade värvats. 

En nybildad grupp av åtta kraftfulla och kreativa 
män ska ge varumärket en rejäl skjuts.   
Några av förslagen: helt ny design på alla prylar, 
auktion på de gamla tröjorna, straffslagstävling 
mellan kändisar i pauserna och disco-gala i 
Idrottshuset. 
Fem åttondelar av gruppen blickade vänligt men 

bestämt mot NA:s läsare den 18 september. Från 
vänster Arne Lindmark, Lennart Lundh, Hans 
Bodin, Håkan Lindström och Bernt Norsten. 
Vid fototillfället saknades Jan Santesson, Björn 
Sundberg och Christer Ceder. 
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Höstresan

Svaren hittar du på nästa sida!

Frågor

 1. Vilket år bildades klubben?   
 2. Antal säsonger i högsta serien?  
 3. Året för första säsongen i Allsvenskan? 
 4. Bästa placering i högsta serien?         
 5. Flest mål genom tiderna? 
 6. Flest matcher genom tiderna?
 7. Antal fotbollsäsonger för Olle Sääw?   
 8. Avgörande match kvalet 1960, mot vilket lag?      
 9. Marcus Podes moderklubb?              
 10. Hur många islänningar finns i årets trupp?

Onsdag den 17 september åkte en buss fylld av 
våra medlemmar på höstresan till Karlstad. 

Första stopp var Löfbergs arena där 
ishockeylegendaren Håkan Loob tog emot oss. 
Håkan är vd för Färjestads BK, med idag nära 
hundra anställda, där givetvis spelartruppen är 
den stora kostnaden. Klubben äger arenan som 
har ett nybyggt gym/träningscentra samt ett par 
restauranger. Ishockeymatcherna kombineras med 
konserter av världsartister för att öka intäkterna. 
Av de 8 500 åskådarplatserna är nära 4 000 årskort. 

Färjestads BK har nått tjugo raka slutspel och 
vunnit SM nio gånger, år 2014 var FBK i final.

Efter lunch hanns det med ett besök på Löfbergs 
väldoftande kafferosteri och Värmlands museum. 
På museet imponerades vi över avdelningen där 

nästan hundratalet fotbollströjor var upphängda. 
Tröjorna hade använts av många berömda 
fotbollspelare som Ferenc Puskas, Ungern och 
Zlatan, vars tröjor under hans karriär i MFF, 
Ajax, Juventus, Inter, Barcelona, Milan och PSG 
förevisades.

Sven-Arne Ahlberg

Vi närmar oss en ny fotbollsäsong. Vad kan Du om Örebro Sportklubb? 

Kjells sportfrågor
Vi hälsar Kjell Wahman välkommen att skriva de populära sportfrågorna för våra läsare. 
Kjell svarar för sportfrågorna vid höst- och vårmötena. Samtidigt riktar vi ett stort tack till Ale, 
initiativtagare till sportfrågorna och förtjänstfullt ansvarig för frågorna under fyra år.
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Svar på Kjells sportfrågor Kallbadhuset

Vi cyklar fort
badsugna i värmen
riktning Kallis
som lutar gula tornet
över Svartåns dunkel
Tarzanbyxorna hårt knutna
runt styret
i en fläng
Vasabron Byggeribolaget
- Kallis

Tio öre i luckan
in på Herrar
Jerkers vakande öga

Kläderna snabbt på bänken
solvarm flagnade oljefärg
hastigt i spjällbassängen
sen utsidan och ån
………………………
Gamla murkna Kallis
solstrålar silar
genom brutna vattnet
som luktar sommar
sommarlov och minnen

Arne Upling
Ur ”Edwalls hörna halv sju”.

 1. Klubben bildades 1908.

 2. Säsonger i högsta serien, 47.

 3. Första säsongen i Allsvenskan 1946.

 4. Bästa placering i högsta serien är 2.

 5. Flest mål har Thomas Nordahl gjort.

 6. Flest matcher har Anders Karlsson
  spelat.

 7. Olle Sääw spelade 18 säsonger.

 8. Avgörande match i kvalet 1960 
  spelades mot IFK Luleå.

 9. Marcus Podes moderklubb är   
  Malmö FF.

 10. I årets trupp finns två islänningar.

Olle Sääw spelade 18 fotbollssäsonger i ÖSK.
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Vårmötet

Stigs ”svarta” ögon

Stigs ”svarta” ögon under körning kunde uppfattas som ett tecken på 
aggressivitet. – De visar en hundraprocentig koncentration, det går inte 
att framgångsrikt köra med aggressivitet, förklarar Stig.

Vårt vår- och årsmöte, onsdag den 15 april, gästas av idrottsprofilen 
och allvetaren Lennart ”Hoa-Hoa” Dahlgren. Framgångsrik deltagare i 
”På spåret”.



Örebro Läns Idrottshistoriska Sällskap
Besöks- & postadress:

Slottsgatan 13 A, 703 61 Örebro
E-post: idrottshistoriska@telia.com

www.olis.nu

 Ni vet väl att en av Örebros mest erfarna 
fastighetsmäklare dessutom är medlem i 

ÖLIS! (även i museiutskottet!) 

Från ett  läge t i l l  et t  annat  

   

Funderar ni på att sälja bostaden eller fritidshuset? Efter 25 år 
som mäklare i Örebro vet jag exakt vad som behöver göras för 
att din affär ska bli riktigt bra! 
Kontakta mig så tar vi en fika hemma hos er, vi börjar med en 
gratis värdering! 

 
Peter Lindahl 
070 6553519 

peter.orebro@svenskfast.se 


